
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Ældreministeren

Dato: 13. oktober 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 50
Ministeren bedes oplyse, i hvilket omfang hun har været inddraget i udform-
ningen af lovforslaget, der udmønter initiativ nr. 17 i Den nationale Demens-
handlingsplan vedr. en national mærkningsordning for demensegnede boliger,
herunder bedes ministeren redegøre for beslutningen om at fritage friplejeboli-
ger og friplejehjem efter § 192 i serviceloven, fra mærkningsordningen, samt
for, hvordan fritagelsen er i overensstemmelse med aftalen om demenshand-
lingsplanen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Astrid Krag (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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